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На заседание на ПК „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински 

съвет – Пазарджик,  проведено на 14.02.2024 г. , от 15.30 часа, в 

сградата на Община Пазарджик, етаж 13. 
 

 

 

 

 

 

 На заседанието присъстваха: г-н Валери Вълков – общински 

съветник, г-н Стоян Самунев – общински съветник, г-н Георги 

Коприщенов – общински съветник, г-н Кирил Андонов – общински 

съветник, г-н Лазар Попов – общински съветник. 

 Гости и докладчици на заседанието бяха: г-н Георги Гайдаров 

директор на дирекция БОС, Николай Николов – управител на БМ 

„Паркинги и охрана” 

 Заседанието протече по следния дневен ред:  

 1.№112/29.01.2024 г. Приемана на бюджета на Община Пазарджик за 

2024 г. 

 Докладва: г-н Георги Гайдаров – директор на дирекция БОС 

 По първа точка от дневния ред: г-н Георги Гайдаров докладва 

предложение с проект за решение относно приемана на бюджета на 

Община Пазарджик за 2024 г. 

 Г-н Валери Вълков изрази мнение, че предвидената субсидия от 

600 000 лв. за транспортните фирми в Пазарджик е прекалено голяма и 

предложи тя да бъде намалена на 500 000 лв. 

 Комисията гласува и прие предложението с 3 гласа „за” и 2 гласа 

„против” 

 Г-н Валери Вълков предложи в т.8 „Приемане и определяне на 

следните лимити и разходи” в част 8.2.7. „компенсирането  с бюджетни 

средства да се извършва срещу…с приложени към нея фискални бонове за 

заредено гориво, предвидено от производителя според вида и марката 

моторното превозно средство за бензиновите автомобили  да бъде 

представен касов бон с цената за деня на най-ниския клас гориво. 
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 Комисията прие предложението с 5 гласа „за” 

 Г-н Валери Вълков изрази мнение, че е необходимо да бъде 

помислено за механизъм, с който да бъдат накарани собствениците на 

домашни кучета да ги регистрират и да заплащат посочените такси, защото 

е видно, че в общината има много кучета, но това не се декларира и 

общината не получава приходи от това. В същото време общината е 

инвестирала средства за да подсигури места за разходки на домашните 

любимци в града. 

 Г-н Георги Гайдаров сподели, че все още не е открит начин как да се 

контролира това. 

 Г-н Валери Вълков попита за какво се харчат парите в раздел 

здравеопазване. 

 Г-н Георги Гайдаров обясни, че това са средства, които обезпечат 

здравната грижа в детските ясли, градини и в училищата. 

 Г-н Валери  Вълков се поинтересува дали общината има нещо общо с 

ремонта на т.нар. „белодробна болница”. 

 Г-н Георги Гайдаров обясни, че това си е начинание на самата 

болница. 

 Г-н Валери Вълков се поинтересува от състоянието на БМ „Паркинги 

и охрана”. Какви са там приходите и разходите. 

 Г-н Николай Николов обясни, че печалба почти няма, но се надява с 

новите политики на кмета нещата там да се подредят по друг начин  и това 

да увеличи печалбата на бюджетното мероприятие. 

 Г-н Валери Вълков попита дали не е възможно нещо от посочения 

списък с капиталови разходи да се промени. Например предвидените 

средства за ул. „Йордан Ненов” да бъдат пренасочени за ремонт на част от 

тротоара на ул. „Виделина”. 

 Г-н Георги Гайдаров обясни, че за всичко посочено в този списък 

има вече готови проекти и не е добре да се променят. 

 Г-н Валери Вълков се съгласи. 

 Г-н Георги Коприщенов предложи в бюджета да се заложат средства 

в размер на 200 000 лв. за насърчаване раждаемостта в общината. 

Той обясни, че има предвид да се избере комисия, която да изготви 

правили и да следи за спазването им при отпускане на средства за раждане 

на дете. 

 Г-н Георги Коприщенов предложи парите да дойдат от средствата, 

предвидени за финансиране на спортните клубове. 

 Г-н Валери Вълков предложи 100 000 лв. от средствата да са от 

субсидията за спортните клубове и 100 000лв. да дойдат от намалената 

субсидия за транспорт в община Пазарджик. 

 Комисията гласува и прие предложението за създаване на комисия на 

г-н Георги Коприщенов и предложението за финансовото и обезпечаване 

направено от г-н Валери Вълков с  3 гласа „за”  и 2 гласа „въздържал се”. 
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Постоянна комисия „Обществен ред, сигурност, безопасност на 

движението, транспорт, комуникации и иновации” към Общински съвет - 

Пазарджик, след като се запозна с материала, след станалите разисквания и 

на основание чл. 50 от ЗМСМА и чл. 45, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: 

Приема направеното предложение  и дава съгласие да бъде разгледано на 

сесия на Общински съвет. 

 

 

 

 

Валери Вълков: 

 Председател на ПК: 

 

 

 

 

Веселина Георгиева: 

 Изготвил протокола 

 


